
Van: inwoner  
Verzonden: vrijdag 27 augustus 2021 10:00 
Aan: Bestuurssecretariaat West Betuwe <Bestuurssecretariaat@WestBetuwe.nl> 
CC: Griffie West Betuwe <griffie@WestBetuwe.nl> 
Onderwerp: eiken 
 
Geachte heer of mevrouw, 
Pas heb ik vernomen dat binnenkort langs de Repelsestraat in Neerijnen t.h.v. de nrs 1 t/m 7 
meerdere jongere eiken zullen worden omgezaagd.  
Deze bomen zijn niet ziek het is dus enkel en alleen voor het “mooi”,  de overblijvende bomen 
zouden een bredere kroon krijgen. En het wegdek  dat ter plaatse volgens 
planning  september/oktober 2021 zal komen zal dan niet beschadigd worden. 
Het heeft niets te maken met de Repelsestraat , Neerijnen die nog verandert gaat worden en 
het  nieuwe wegdek daarvan, want bomen kun  je neer laten komen op een wijze waarop het 
wegdek niet beschadigd.  
Daarom maak ik  bezwaar tegen het omzagen van deze (jongere) eiken die ons schone lucht geven. 
Ze staan niet in de weg en ze zijn niet ziek, ze verbeteren enkel onze kwaliteit van leven. 
Hoe is het mogelijk in deze tijd dat dit gaat gebeuren? 
 
Verder zouden er volgens een bomenbeleidsplan in de gemeente binnen afzienbare tijd honderden 
bomen moeten wijken. Gaan deze bomen dan wellicht ook voor het overgrote deel om deze reden 
alleen? Hebben de beslissingsbevoegden van onze gemeente dit geweten en bedoeld? 
Bij deze maak ik voor elke boom die om die onzinnige reden gaat verdwijnen bezwaar. 
 
Zieke en gevaar opleverende bomen is te begrijpen, dit niet. 
 
Graag verneem ik van u. 
Met vriendelijke groeten, 
 
Inwoner 
 

 


